
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 21, sept. 2016 kl. 18,00 

hos Susanne: 

Til stede : Kjeld, Susanne, Janne, Anders og Bjarne(ref) 

 

Punkt 1.: Godkendelse af referat fra seneste møde. 

 Referatet godkendt 

Punkt  2.: Køkkenprojektet: 

 Kjeld meddeler, at vi får omkring 250.000,- kr. i nedslag på 

tilbuddet. 

  

Punkt 3.: Økonomi: 

 Der ses pt. på indkøb af løvsuger. Tilbud undersøges. 

 

Punkt 4.: Festlokalet: 

 Efter godkendelse af aftalen er der kommet gang i udlejningen. 

 

Punkt 5.: Indlæg fra varmemesteren. 

 Tilbud på rep. af trappe til cykelkldr./Festlokale. 235-0 har et 

projekt mht. containergården! Vi skal se på det når forelagt. 

Punkt 6.: Indlæg fra bestyrelsesmedlemmerne. 

 Bjarne: Orientering om deltagelse i budgetkursus. Godt kursus, i 

øvrigt det første af slagsen. Har givet det en god vurdering. Prøver at rykke for 

tilbage betaling af gebyr for første kursus, der er nok ikke de store chanceer. 



 
 

 Der er tvivl om vi forsat er med i flexibel udlejning, det undersøges. 

Punkt 7.: Eventuelt: 

 Der er forsat problemer med , at der sættes genstande i klemme i 

gadedørene, således at de bliver forhindret i at lukke. Skadevolder tilskrives. 

 Vaskeri: Der er stadig problemer f. eks, med sæbedosseringen. Det  

bliver tjekket. 

Næste møder:  28. november(julefrokost). 

mødet sluttede kl. 19,45. 

 


